



PROXY

To Chairman of Takaful Emarat Insurance PSC

Greetings,

I/We, the shareholders in Takaful Emarat

Insurance PSC hereby appoint

as my proxy to represent and vote on my behalf and in my name in the General

Assembly Meeting scheduled to convene on Thursday, 09 June 2022 at 10.00 AM and any adjourned

meeting thereof.

Date:

Shareholder/NIN:

Signatures

Note:

The conditions set forth in paragraph (1) and (2) of Article 40 of the Authority Chairman Decision 3RM of 2020 on approval of Joint Stock Companies Governance Guide must be applied. The signature of the shareholder in the proxy must be attested by Notary Public, the chamber of commerce or economic department in UAE, or a bank or company licensed in UAE provided that shareholder shall have account with any of them, or any other entity licensed for attestation work.

سند توكيل

إلى رئيس مجلس إدارة شركة تكافل الإمارات تأمين ش م ع
تحية طيبة،،،

أنا / نحن المساهمون في شركة تكافل الإمارات تأمين ش م ع.
بموجب هذا السند أوكل السيد لتمثيلي والتصويت نيابة عني وباسمي في اجتماع الجمعية
العمومية لشركة تكافل الإمارات تأمين ش م ع والمقرر عقدها يوم الخميس 09 يونيو 2022 الساعة 10 صباحاً أو أي تأجيل
آخر قد يطرأ لاحقاً.

التوقيع :

رقم المستثمر:

التاريخ:

ملاحظة:

وفقاً للشروط المنصوص عليها في الفقرة (1) و (2) من المادة 40 من قرار رئيس الهيئة 3 ر.م لسنة 2020 بشأن الموافقة على دليل حوكمة الشركات المساهمة، يجب أن يكون توقيع المساهم في الوكالة مصدقاً من كاتب العدل ، أو الدائرة الاقتصادية او غرفة التجارة في الإمارات العربية المتحدة ، أو بنك أو شركة مرخصة في دولة الإمارات العربية المتحدة ، بشرط أن يكون للمساهم حساب لدى أي منهم ، أو أي كيان آخر مرخص لأعمال التصديق.